
Zápis z jednání
Rady vědecko-výzkumných zaměstnanců

Fakulty aplikovaných věd
Západočeské univerzity v Plzni

ze dne 29.3.2022

Přítomni
L. Lenc, O. Severa, L. Král, M. Jiřík, M. Střelec, host: prof. Pavel Novák (dorazil v 10:30)

Místo a čas setkání
10:00, UN605

Projednávané body
Organizační záležitosti
OS: Seznámil členy rady VaV s podmínkami přístupu do zasedací místnosti UN605.
OS: Informuje o jednání kolegia děkana. Fakulta aplikovaných věd vytvoří fond pro pomoc
ukrajincům v souvislosti s válkou na Ukrajině. Zprostředkovávat to bude rektorát ZČU.

Setkání zaměstnanců NTIS
● S profesorem Novákem řešil setkání zaměstnanců NTIS. OS společně s MJ navrhli,

že by setkání mohlo být asi dvouhodinové s prezentací úspěšných projektů
jednotlivých součástí NTIS. MS v dalších diskuzích navrhnul více odborný formát.
Proběhla diskuze nad podrobnostmi programu.

● prof. Novák: Nový termín setkání zaměstnanců centra NTIS proběhne v úterý 19.4.
od 15:00 v posluchárně FAV/NTIS. Bylo by dobré zajistit dostatečnou návštěvnost.

● prof. Novák souhlasí s návrhem OS a MS, aby zazněl nějaký strategický plán centra
a střednědobá vize centra NTIS. Dále by mohli promlouvat vedoucí výzkumných
programů.

● OS: Cílem setkání je podpořit NTIS uvnitř FAV a komunikovat aktuální stav NTIS a
výhled na 5 let. Navrhujeme 7 prezentací cca po 10-15 minutách + diskuze (30
minut).

● Do konce týdne PN zajistí rozeslání pozvánek. Setkání bude možné se zúčastnit i
online.

● V návaznosti na setkání zaměstnanců NTIS bychom v dalším období rádi iniciovali
pořádání pravidelných odborných seminářů. Prof. Novák projedná tuto myšlenku s
vedoucími VP.

Kariérní řád
MS: porovnal různé kariérní řády vybraných institucí. Navrhuje upravit možnosti vedení
doktorandů. Nyní je mohou vést pouze docenti. PN to projedná s vedením FAV.



Plán realizace strategického záměru FAV pro rok 2022
● V plánu chybí termíny realizace aktivit a lidé odpovědní za realizaci.
● Plán na rok 2022 by měl být schválen dříve než v polovině tohoto roku.
● Rada jednala s ředitelem NTIS. Rada VaV podporuje Workshop výzkumných týmů

FAV pro studenty FAV.
● RVVZ se shodla, že plán na rok 2022 je málo ambiciózní
● U jednotlivých aktivit není zřejmé, jak jednotlivé body souvisí s uvedenou tabulkou

indikátorů, resp. jak povede strategický záměr k jejich plnění

Navrhujeme příští setkání rady 28.4.2022
Zapsal: M. Jiřík


